

GF Hesselbjerg af 9/9 1969

CVR: 35760377 www.hesselbjerg1969.dk



Maglegårdet 6, 3230 Græsted

hesselbjerg1969@gmail.com

Referat af bestyrelsesmøde torsdag den 17.9.2019 kl. 19.00 hos Hanne

Tilstede: Bjarne Andersen, Kjeld Pedersen, Steen Folke, Hanne Olsen og Frank Hagelund

Fraværende: Søren Hye-Knudsen, Laurits Holm Hoppe (suppleant)

Referent: Hanne Olsen, skrevet 17.9.2019

Næste møde: ?

- 1) Jubilæumsfest
- 2) Spuling af brønde og -rørledninger
- 3) Asfaltering
- 4) Bænken ved søen
- 5) Tinglysning af rørledning under "Festpladsen"
- 6) Økonomi

1) Jubilæumsfest

Den aflyses da der kun er 22 tilmeldte. Vi laver evt. en udvidet sommerfest næste år.

Vi afbestiller forsamlingshus, kok, serveringsdamer og musiker. Kjeld tilbagebetaler de indbetalte deltagergebyrer.

2) Vedligehold af området

Vi skal have vores brønde spulet så vandet kan løbe fra når der kommer store mængder regn.

Bjarne indhenter tilbud på opgaven fra Spul & Rens, Nordkysten og evt. et mere – snarest.

Bestyrelsen får tilbuddene via mail, inden det endelig firma vælges.

Der er et par grunde, der skal mindes om reglerne for vedligeholdelse af rabatten, som skal slås og beskæres. Bjarne og Steen går en runde med en fin skrivelse med illustrationen fra kommunen.

Nye skal fremover modtages af formanden med en flaske god vin og en lille skrivelse med regler om støj og beskæring.

Der skal udarbejdes en vedligeholdelsesplan og derefter finde ud af, hvem der vil udfører det – vi skal evt. betale os fra det. Frank, Bjarne og Steen laver en plan og tager Niels "å-mand" med på råd.

3) Asfaltering

På Maglegærdet 5-7 er der en lille "mose"/"sø" som underminerer vejen. Bjarne kontakter kommunen for at høre, hvad der kan gøres og hvem der kan sætte det i værk!

Vi har lært meget i processen som skal tages med til de næste strækninger.

- Der skal tages højde for overgange fra vej til indkørsler således at det ikke bliver for højt.
- Afskæring af kanter skal være mere præcist så der ikke kommer brede og dybe render.
- Detaljeringsgraden i udbudsoplægget skal være mere dybdegående med ovenstående

4) Bænken ved søen

Vi skal have træværk og grus fjernet inden 1. marts 2020. Vi er meget kede af biologens beslutning, men vi bliver nødt til det. Vi skal have en plan klar i januar/februar for hvordan det gøres. Bænk skal efterfølgende rykkes.

5) Tinglysning af rørledning under "Festpladsen"

Vi har fået en henvendelse fra GribVand angående tinglysning af rørledning under Baune-Mosen 30 og til Mosevænget og skal i den anledning bruge nogle dokumenter og tilsagn fra os. Bjarne tager sig af det.

6) Økonomi

Kjeld får realiseret alle vores værdipapir til kontanter. Vi har endnu ikke fået den endelige regning fra YIT, men venter den indenfor 14 dage.

Det er tilladt at købe mad og drikkevarer på foreningens regning, når man knokler i området, det er det mindste når man bruger sin tid og kræfter for foreningen.

Mødet sluttede kl. 20.45